
Celebro aquesta proposta de Decret que omplirà aquest buit legal que s'ha patit durant tant 
temps. És inqüestionable que el nostre país necessita una regulació de les biblioteques 
especialitzades en el sentit ampli de la paraula, sens perjudici de mantenir les aliances i 
col·laboracions dins les BEG. 

Per tal de complir l'objectiu 2, s'hauria d'instar als centres de disposar de personal format per 
treballar als centres i respondre adequadament a les necessitats, ja que per oferir un servei de 
qualitat calen professionals que s'hi puguin dedicar. 

També relacionant-ho amb l'objectiu 4, caldria establir un òrgan consultor liderat pel Servei de 
Biblioteques que tingués un cert lideratge professional/moral sobre totes les administracions 
per evitar tancaments de centres i poder instar a les institucions a dotar-los de pressupost i 
personal. És una situació complexe perquè les adscripcions jerarquiques/administratives son 
molt diferents i cal mediar amb diverses institucions però és necessari aquest òrgan de control i 
assessorament encara que tingui una funció d'opinió no vinculant. Aquest també compliria 
l'objectiu 1 de foment, incentivant i liderant els centres. 

Respecte a l'objectiu 3, crec que caldria liderar el catàleg únic de Catalunya, una eina de la que 
es parla des de fa molt temps però que encara no tenim. Això facilitaria molt l'expansió i difusió 
del catàleg BEG i uniria els diferents catàlegs de les biblioteques especialitzades que 
actualment no estan al catàleg col·lectiu ja sigui per adscripció, programari, xarxa, etc. 
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